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z posiedzenia Komisj i  Kultury,  Oświaty i  Zdrowia i  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa
i Rozwoju Gospodarczego i  Komisj i  Rewizyjnej  Rady Gminy odbytego w dniu 14 
czerwca 2012r. w sal i  posiedzeń  Urzędu Gminy w Gierzwałdzie.
Posiedzenie rozpoczę to godz. 100 0  - zakończono godz. 10:55.
Przewodniczyła:  radna Małgorzata Kamińska – Przewodnicząca Komisji  Kultury
                        Oświaty i  Zdrowia Rady Gminy.
Obecni :  członkowie Komisji  w/g załączonej  l isty obecności.
( l ista obecności  w załączeniu – zał.  Nr 1).
Nieobecni:  radna Ewa Ziejewska, radny Ryszard Bala.
Ponadto w posiedzeniu udział wzię l i :
1. Henryk  Kacprzyk – Wójt  Gminy
2. Waldemar Szydl ik  – Sekretarz Gminy
3. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy
4. Agnieszka Skorupska – Kierownik Gminnego Oś rodka Pomocy Społecznej
    Grunwald z siedzibą  w Gierzwałdzie 

Porządek dzienny posiedzenia:
1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności  obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisj i .
4. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grunwald
    z siedzibą  w Gierzwałdzie za rok 2011.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbl iższą  sesję  Rady Gminy:
    -  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania f inansowego za 2011 rok
    -  w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
6. Dyskusja i  wnioski .
7. Zamknięcie obrad.

Ad pkt 1 i  2. Przewodnicząca Komisj i  Kultury Oświaty i Zdrowia Rady Gminy – 
           – Małgorzata Kamińska dokonała otwarcia posiedzenia Komisj i .
           Stwierdzi ła prawomocność  obrad oraz przedstawiła projekt  porządku
           obrad, który został  przyję ty  jednogłośnie.

Ad pkt 3. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisj i został przyję ty  jednogłośnie
           bez odczytywania.
           Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji  Rewizyjnej  został przyję ty jed-
           nogłośnie bez odczytywania.

Ad pkt 4.  Przewodnicząca Komisj i  – sprawozdanie radni  otrzymali  na piśmie.
           Radny Arkadiusz Rosa – w GOPS to jedna osoba siedzi i  sprawozdania
           robi.
           Radny Sławomir Matuszewski – czy tam są  ujęte stypendia? Czy przy sty-
           pendiach obowiązuje stawka jak w GOPS? Mówi się ,  że stypendia są  na
           coś .
           Kierownik GOPS – pierwszy wniosek składa się  do 15 września.   Dochód
           za sierpień .  Kryter ium dochodowe jest jednakowe.
           Innych uwag nie zgłoszono.

Ad pkt 5. Pan Wójt – jest  to jakby jedna uchwała,  bo najpierw zatwierdza się
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           sprawozdanie z wykonania budżetu a później udziela absolutorium. Abso-
           lutorium udziela się  z tytułu wykonania budżetu.  Wykonanie budżetu jest
           jest  kontrolowane przez cały czas. Są  wprowadzane zmiany do budżetu.
           Zrobi łem małą  statystykę .  Było  podję tych 9 uchwał w sprawie zmian bu-
           dżetu gminy,  raz było  dwóch wstrzymujących,  raz jeden, siedem uchwał
           przyję to jednogłośnie.
           Interesuje nas, co w danym roku zrobi l iśmy i za co.
           Na wniosek radnego z Komisj i  Rewizyjnej  radni  otrzymali  wykaz wyda-
           tków inwestycyjnych.
           W 2011 roku ponieś l i śmy następujące wydatki  inwestycyjne:
           1. Projekt  rozbudowy i  remont budynku stacj i  uzdatniania wody Pacółto-
               wo Pacół tówko – 428.371,21 zł  – pieni ądze w większości  z ANR,
           2. Rozbudowa sieci  wodociągowej  Tymawa – 43.439,99 zł  – ze środków
               naszych,  ale inwestycja współf inansowana przez „Dwór Polski”,
           3. Wykonanie przyłącza wodociągowego we Frygnowie - 628,00 zł – re-
               monty na sieciach -  okol ice strażnicy,
           4. Projekt  rozbudowy sieci  wodociągowej Omin – 9.760,00 zł  – wykonany
               projekt  na dokończenie wodociągu,
           5. Rozbudowa sieci  wodociągowej  Stębark – 12.372,00 zł  – dwie poważne
               awarie,
           6. Rozbudowa sieci  wodno-kanal izacyjnej  Tymawa – 24.880,00 zł – dal-
               szy ciąg inwestycj i ,  k tóre wykonywal iśmy, decyzja zapadła,  że dof ina-
               nansowujemy mieszkańcom, których nie stać,
           7. Przygotowanie planu Odnowy Miejscowości  Grunwald – 3.690,00 zł  -  
               plan jest real izowany ze środków uni jnych,
           8. Projekt  budowy oraz opracowanie wniosku budowy placu wiecowego 
               przy GOK Gierzwałd i  adaptacja świetl icy wiejskiej  we Frygnowie -
               12.190,22 zł – obie inwestycje w trakcie real izacj i ,
           9. Opracowanie wniosków o dofinansowanie placów zabaw: Gierzwałd,
               Zybułtowo,  Dylewo,  Mielno i  Frygnowo – 2.483,84 zł  projekty uzyska-
               ły dofinansowanie z projektów z LGD, powstanie 5 placów zabaw plus
               6 w Grunwaldzie,
          10. Projekt  budowy chodników w Grunwaldzie – 6.333,84 zł  – są  wykony-
                wane,
          11. Budowa sieci  przyłączy c.o.  w Gierzwałdzie 55.012,00 – jest to dom 
                nauczyciela,
          12. Mapy do celów projektowych hydroforni Łodwigowo – 600,00 zł  – za-
               czę l i śmy rozbudowywać  na zalecenie Sanepidu, trzeba zwiększyć  sto-
               pień  uzdatniania wody,
          13. Budowa drogi  gminnej  w Mielnie – 111.979,90 zł  połowa ze środków
               Urzędu Marszałkowskiego,  połowa ze środków gminy,
          14. Budowa świetl icy w Zybułtowie – 101.559,63 zł  – środki  własne,
          15. Budowa świetl icy w Grunwaldzie – 141.925,83 zł  – środki własne,
          16. Zakup samochodu dla OSP Dylewo – 23.050,00 zł  – nasze ś rodki,  sa-
                mochód kosztował prawie 80 tys.  z ł, reszta to dotacja z Urzędu Mar-
                szałkowskiego,
          17. Budowa sieci  kanal izacyjnej  Mielno – Tymawa – 4.825,19 zł ,
          18. Wykonanie wersj i  elektronicznej  projektu budowy kanal izacj i  sanit rnej
                Pacółtowo – Pacółtówko – 261,97 zł ,
          19. Rozbudowa sieci  kanal izacj i  Mielno – 200.845,81 zł  – całe osiedle 
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                „czworaków” plus przepompownia, która była dofinansowana przez
                samorząd Olsztynka w kwocie 60.000,00 zł ,
           20. Oświetlenie dróg – spłata w/g harmonogramu – 56.292,17 zł  – za wy-
                mianę  oświetlenia na energooszczędne,
           21. Budowa ORLIK – 2012 – 462.508,90 zł  prawie całość  ś rodki uni jne
                 p lus z z Urzędu Marszałkowskiego i  Ministerstwa Sportu,
           22. Dofinansowanie zakupu samochodu dla Pol icj i  – 35.000,00 zł .
           Najważniejsze są  wydatki  inwestycyjne.
           (Wykaz w załączeniu – zał.  nr 2).
           W dodatku specjalnym do „Gazety Olsztyńskiej ”  został ogłoszony ranking
           gmin,  na 116 gmin nasza jest na 11 miejscu a wśród wiejskich gmin na 4
           miejscu.
           Radny Edmund Żmijewski  – w ściąganiu pieniędzy uni jnych?
           Pan Wójt – ogólnie,  5 punktów było branych pod uwagę .
           Pani Skarbnik – w sprawozdaniu wszystkie wydatki  są  opisane.
           Pan Wójt – najpierw było sprawozdanie przesłano do RIO i  była opinia o
           sprawozdaniu.
           Pan Wójt odczytał  Uchwałę  RIO.VIII-0120-221/12 Składu Orzekającego
           Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2012 roku
           w sprawie wydania opini i  o przedłożonym przez Wójta Gminy Grunwald
           sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Grunwald za rok 2011.
           Sprawozdanie zaopiniowano pozytywnie.
           Pan Wójt odczytał  Uchwałę  NR RIO.IV-0120/227/12 Składu Orzekającego
           Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 maja 2012r. do-
           tycząca zaopiniowania wniosku w sprawie absolutorium Wójtowi Gminy 
           Grunwald z tytułu  wykonania budżetu za 2011 rok.
           Wniosek zaopiniowano pozytywnie.
           Uwag nie zgłoszono.
           
Ad pkt 6. Radny Wiesław Markowicz – parę  lat temu zwracałem się  z prośbą  do
           gminy i  ponawiam, od momentu przekazania mieszkań  mieszkańcom, nie
           były konserwowane główne zawory do budynków.
           Czy gmina nie mogłaby zakupić  i  wymienić ,  chodzi o główny zawór do
           budynku.  Żeby gmina zakupi ła i  wymieni ła a my zwrócimy pieniądze.
           Radny Edmund Żmijewski  – chodzi o główne zawory do budynku.
           Pan Wójt – chodzi o zawór zewnę t rzny czy wewnę t rzny?
           Radny Wiesław Markowicz – wewną t rz  budynku.  
           Pan Wójt - mamy konserwatorów, nie jestem za tym,  żeby obciążać  was 
           za robociznę .
           Radny Michał  Mikulski – robi łem remont mieszkania i  zawór ukręci ł  się
           i  trzeba było  całkiem zakręcić  wodę .
           Pan Wójt – t raktujemy to jako wniosek. Trzeba będzie zrobić  przegląd 
           i  ewentualną  wymianę .
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  podanie Pani Danuty Gorzkiej w 
           sprawie przydzielenia środków na remont dachu.
           Pan Wójt – jest rezerwa budżetowa, z której można przydziel ić  ś rodki.
           Przez GOPS można pomóc. 
           Radna Małgorzata Kamińska – to jest gminny budynek?
           Pan Wójt – to jest budynek prywatny.  Pani  Gorzka Jest osobą  rozwiedzio-
           ną ,  samotnie wychowuje niepełnosprawnego syna.
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           Syn otrzymywał  zasi łek, ale nie pojechał na Komisję  i  straci ł .
           Pan Tur stwierdzi ł ,  że niektóre krokwie wymagają  wymiany.  Zrobienie 
           precedensu spowoduje,  że pójdzie lawina podań .  Uznaniowo można dać  
           710,00 zł ,  zgodnie z kryter ium. Mamy okreś lone zasady przyznawania po-
           mocy.
           Radna Małgorzata Kamińska – jeżel i  będzie miała materiały,  to można 
           dać  ludzi,  żeby zrobil i  naprawę .
           Radny Edmund Żmijewski  – ki lka lat  temu kładl i  papę  na dach.
           Radna Małgorzata Kamińska – żeby nie było,  że będzie lawina podań .
           Radny Edmund Żmijewski  – to nie jest nagły wypadek.
           Radny Sławomir Matuszewski – dach nie zepsuł  się  w ciągu trzech lat .
           Pan Wójt – w stosunku do innych,  sytuacja nie jest tragiczna.
           Pani Skarbnik – przy dzieciach niepełnosprawnych można zwrócić  się  o
           ś rodki do PEFRON.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  podanie Pani Barbary Kossako-
           wskiej  w sprawie ocieplenia części budynku,  w którym mieszka.
           Pan Wójt – ocieplenie to jest ekstra wydatek,  dach to tak.
           Radny Krzysztof Fabisiak – to jest budynek w centrum Gierzwałdu.
           Radna Małgorzata Kamińska – ociepl i ł  tylko Pan Markowski.
           Pan Wójt – podstawową  konserwację  t rzeba wykonać ,  a to jest dach.
           Przewodniczący Rady Gminy odczytał  podanie mieszkańców budynku Nr
           18 w sprawie podłączenia do centralnego ogrzewania.
           Pan Wójt – projekt  wykonal iśmy,  jak robi l iśmy podłączenie domu nauczy-
           c iela.  Podłączenie do c.o.  ma swoje uzasadnienie ekonomiczne. Tam jest
           5 mieszkań .
           Radna Małgorzata Kamińska – było  wcześniej pismo od mieszkańców z 
           końca Gierzwałdu.
           Pan Wójt – podanie musi traf ić  do budżetu, bo to jest poważny wydatek.
           Radna Małgorzata Kamińska – tam jest chyba 6 rodzin.
           Pan Wójt – to jest przez drogę .  Jest projekt , jest  zezwolenie na budowę .
           Radni jednogłośnie wyrazi l i  zgodę  na podłączenie budynku nr 18 do ko-
           t łowni gminnej.
           Pan Wójt – najpierw woda, kanal izacja a później  ogrzewanie.  Ogłosimy
           przetarg,  wykonanie w tym roku a zapłata w 2013 roku.
           Został  rozstrzygnię ty  przetarg na wykonanie projektu dokumentacj i  tech- 
           technicznej  na kanal izację  Gierzwałd – Szczepankowo – Dylewo – około
           70 tys.  z ł .  Jest to wydatek,  który trzeba umieścić  w tym budżecie.
           Zostało ponad 1 mln zł z PROW. Pozostało skanal izować  najbardziej  new-
           ralgiczną  część  Szczepankowo – Dylewo, bo przez piwnice ścieki płyną  
           do rzeki.
           Radny Edmund Żmijewski  – kanal izacja do Pacółtowa nie ma przepom-
           powni?
           Pan Wójt – jest na dole za świetl icą  w Pacół towie,  następna przepompo-
           wnia w Pacółtówku.
           Inwestycja będzie skończona za miesiąc.  Będziemy mogli  wystąpić  o
           zwrot ś rodków uni jnych.
           Pani Skarbnik – 29 czerwca będzie sesja,  ale nie otrzymacie zmian do bu-
           dżetu, bo te zmiany przychodzą  nawet ostatniego dnia. Materiały otrzy-
           macie na komisj i .
           Radny Arkadiusz Rosa – czy na place zabaw zostały ogłoszone przetargi?
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           Pan Wójt - tak.
           Pani Skarbnik – w Dylewie plac zabaw będzie w dębach.
           Radny Arkadiusz Rosa – czy na temat mieszkań  socjalnych,  które miały 
           powstać  przy kot łowni w Dylewie,  coś wiadomo?
           Pan Wójt – Pani  wycofała się .  Sprawa upadła, ale nie do końca. Agencja
           zaproponowała przejęcie budynku w Pacółtówku, mieszka tam Pan Szcze-
           pański,  ale  jest  jeszcze Pan Dąbkowski,  który ma chyba 10 dzieci.
           Tam jest kot łownia i  te mieszkania byłyby ogrzewane,  gdyby nawet nie 
           p łaci l i .  To jest inwestycja,  którą  t rzeba umieścić  w budżecie na przyszły
           rok.
           Radny Arkadiusz Rosa – sprawa oświetlenia.
           Pan Wójt – kazałem już  włączyć .
           Radna Małgorzata Kamińska – czy coś  na temat usuwania eternitu wiado-
           mo?
           Pan Wójt – jest podpisana umowa z f i rmą  na usuwanie materiałów azbesto
           -pochodnych.
           Nasi ludzie pracują  i  budują  ciąg pieszy w kierunku Łodwigowa.
           Radny Wiesław Markowicz – co z wykaszaniem przy drogach?
           Pan Wójt – cały czas wydzwaniamy do Rejonu Dróg. Jedyna droga, która 
           jest  wykaszana, to z Olsztyna do Lidzbarka Warmińskiego, bo dojeżdża 
           tamtędy Marszałek.
           Radny Wiesław Markowicz – czy nie można obkosić  przy kamieniu?
           Pan Wójt – planujemy przeniesienie kamienia.
           Radny Cezary Chęciński – przy tym naszym przystanku trzeba wykosić

           i  wyciąć  krzaki przy wyjeździe.
  
Ad pkt 7. Wobec zreal izowania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji  Kultury 
           Oświaty i  Zdrowia Rady Gminy zamknę ła posiedzenie Komisj i .

   Protokołowała                                         Przewodnicząca Komisj i  
                                                               Kultury Oświaty i  Zdrowia
   Bronisława Warmińska                                   Rady Gminy
      
                                                                mgr Małgorzata Kamińska


